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ZAPISNIK 
sa treće sjednice Anketnog odbora za prikupljanje informacija i činjenica o postupanju 
nadležnih državnih organa u zaštiti imovine i javnog interesa prilikom prodaje imovine 

Duvanskog kombinata Podgorica AD u stečaju Skupštine Crne Gore, 
održane 14. septembra 2015. godine 

 
Sjednica je počela u 13:05 časova. 
Predsjedavao je Aleksandar Damjanović, predsjednik Odbora.  
Sjednici su prisustvovali poslanici: Branko Čavor, Milorad Vuletić, Predrag Sekulić, 

Koča Pavlović, Vladislav Bojović, Velizar Kaluđerović, Izet Bralić, Danko Šarančić, Goran 
Tuponja, Nik Gjeloshaj i Almer Kalač. 

Sjednici je, u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne Gore, prisustvovala Ana 
Đurnić, predstavnica NVO „Institut alternativa”. 

Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 
 Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 

Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

D N E V N I  R E D: 
-usvajanje zapisnika sa druge sjednice Odbora- 

 
1. NASTAVAK UTVRĐIVANJA LISTE DOKUMENTACIJE KOJA ĆE U SKLADU SA 

ČLANOM 12 ZAKONA O PARLAMENTARNOJ ISTRAZI BITI ZATRAŽENA OD 
NADLEŽNIH ORGANA; 
 

2. NASTAVAK UTVRĐIVANJA LISTE LICA KOJA ĆE U SKLADU SA ČLANOM 13 
ZAKONA O PARLAMENTARNOJ ISTRAZI DATI IZJAVE I 
 

3. PREDLOG PLANA DAVANJA IZJAVA PRED ANKETNIM ODBOROM U 
SKLADU SA ČLANOM 13 ZAKONA O PARLAMENTARNOJ ISTRAZI. 

 
*    *     * 

Zapisnik sa druge sjednice Odbora usvojen je bez primjedbi. 
Sastavni dio zapisnika čini audio zapis. 

 
*    *     * 

 
Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović, u uvodnom obraćanju, obavijestio je 

prisutne da su nakon ponovo upućenih dopisa, 8. septembra 2015. godine, Vlada Crne Gore i 
stečajni upravnik Duvanskog kombinata AD Podgorica u stečaju, dostavili odgovore, odnosno 
dokumentaciju Odboru, 10. septembra 2015. godine. Takođe, obavijestio je članove da su 
shodno dopisima koje je uputio, 8. septembra 2015. godine, odgovore dostavili i Centralna 
depozitarna agencija, 9. septembra 2015. godine i Ministarstvo finansija, 11. septembra 2015. 
godine. U odnosu na drugu tačku dnevnog reda naveo je da je 8. septembra 2015. godine, od 
Poreske uprave, zatražio informaciju o promjenama izvršenim u Centralnom registru 
privrednih subjekata, koje se odnose na DKP, u periodu od uvođenja stečaja do sada. Navedena 
informacija je dostavljena 10. septembra 2015. godine.  

Dogovoreno je da se dokumentacija koju su dostavili: Stečajni upravnik Duvanskog 
kombinata AD Podgorica, Vlada Crne Gore, Ministarstvo finansija, Poreska uprava i Centralna 
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depozitarna agencija umnoži i proslijedi članovima Odbora putem Pisarnice. U odnosu na 
izvještaje o reviziji finansijskih iskaza Duvanskog kombinata AD Podgorica u stečaju za 2010, 
2011, 2012, 2013. i 2014. godinu, dogovoreno je da isti, imajući u vidu njihov obim, biti dostupni 
članovima Odbora na uvid u službi Odbora. 

 
Prva tačka – NASTAVAK UTVRĐIVANJA LISTE DOKUMENTACIJE KOJA ĆE U SKLADU SA 
ČLANOM 12 ZAKONA O PARLAMENTARNOJ ISTRAZI BITI ZATRAŽENA OD 
NADLEŽNIH ORGANA 
 
 U odnosu na navedenu tačku dnevnog reda predsjednik odbora, Aleksandar 

Damjanović, podsjetio je da je potrebno da se članovi Odbora izjasne o preostalim predlozima 
dokumentacije, poslanika Velizara Kaluđerovića i Koče Pavlovića, o kojoj se na prethodnoj 
sjednici Odbor nije odredio, kao i ukazao da članovi Odbora mogu iznijeti eventualne dodatne 
predloge. 
 

U raspravi su učestvovali poslanici: Velizar Kaluđerović, Koča Pavlović, Predrag 
Sekulić, Branko Čavor, Milorad Vuletić i Aleksandar Damjanović. 

 
Poslanik Velizar Kaluđerović, naveo je da je potrebno zatražiti predloženu 

dokumentaciju od Uprave carina Crne Gore, ukazujući da je izuzetno značajno dobiti precizne i 
detaljnje informacije uvoznih i izvoznih komponenti, sa vrijednosnim deklarisanjem, kako bi se 
i sa tog aspekta sagledalo poslovanje DKP-a. 

 
Poslanik Koča Pavlović, podsjetio je da je Odlukom o otvaranju parlamentarne istrage 

definisano da je zadatak Anketnog odbora da utvrdi da li su prilikom prodaje imovine DKP-a 
nastupile štetne posljedice po imovinu Crne Gore i da li je time oslabljen privredni potencijal 
Crne Gore. Dodao je da je potrebno sagledati i šta je sa izgubljenim profitom DKP-a tokom 
perioda stečaja i prodaje, te da li to dovodi do slabljenja  privrednog potencijala DKP-a, a samim 
tim i do slabljenja potencijala države. Takođe, bio je mišljenja da su teme koje se odnose na 
šverc cigareta, od važnosti za rad Odbora i ukazao da članovi Odbora shodno članu 50 
Poslovnika  Skupštine Crne Gore i  Zakonu o slobodnom pristupu informcijama, mogu zatražiti 
određenu dokumentacija ukoliko ocijene da postoji potreba za istom. 

 
Predsjednik Odbora Aleksandar Damjanović, iskazao je stav da su podaci koji se tiču  

poslovanja bitni kako bi se fokusirali na raspravu oko uloge države u zaštiti imovine, međutim i 
da je definisan način rada Odbora na koji se odlučuje oko dokumentcije. Takođe, pozvao je 
članove Odbora da ukoliko dođu do dokumentacije u skladu sa Poslovnikom Skupštine Crne 
Gore i na zakonit način, a smatraju da ista može biti od koristi prilikom rada Anketnog odbora, 
istu dostave člnovima Odbora. 

 
Poslanik Predrag Sekulić, podsjetio je da je članom 1 Odluke o otvaranju parlamentarne 

istrage definisan djelokrug rada Odbora, te da nema pravnog osnova za traženje dokumentacije 
koja je predložena od strane poslanika Velizara Kaluđerovića i Koče Pavlovića. Takođe, dodao 
je da, imajući u vidu, da predlozi poslanika Kaluđerovića i Pavlovića ne mogu biti predmet 
interesovnja Odbora, Skupština može donijeti novu odluku i obrazovati novi anketni odbor, 
koji bi pokrenuo neka nova pitanja vezana za poslovnje i ispitivanje profita DKP-a.  
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Poslanik Velizar Kaluđerović, naveo je da je na zahtjev od prije godinu i po od Uprave 
carina Crne Gore dobio dio dokumentacije koju je predložio, te da će istu dostaviti članovima 
Odbora ukoliko ne bude saglasnosti oko predložene dokumentacije. Takođe, dodao je da je u 
saznanju da je postupak koji se vodi pred Vrhovnim državnim tužilaštvom, a odnosi na DKP u 
završnoj fazi, te da je potrebno sagledati na koji način bi informcije do kojih dođe Anketni odbor 
mogle biti proslijeđene VDT-u. 

 
Poslanik Branko Čavor, podsjetio je članove Odbora na odredbe Odluke o otvaranju 

parlamentarne istrage, kao i na odredbe Zakona o parlamentarnoj istrazi koje definišu način 
pribavljanja dokumentacije i pozivanja lica da daju izjave pred Anketnim odborom i istakao da 
je potrebo pridržavati se Zakona i djelokruga rada Odbora, kao i da Skupština može donijeti 
novu odluku i obrazovati novi anketni odbor, koji bi pokrenuo neka nova pitanja, sa novim 
temama.  

 
Poslanik Milorad Vuletić, naveo je da je Skupština prilikom donošenja Odluke o 

otvaranju parlamentarne istrage morala voditi računa o mnogim segmenatima, prije svega o 
Zakonu o parlamentarnoj istrazi, mogućim već pokrenutim istražnim radnjama, odnosno 
sudskim postupcima, te da ukoliko je pokrenut neki sudski postupak o pitanju za čije je 
istraživanje prethodno osnovan Anketni odbor, isti odmah prestaje sa radom. Takođe, iskazao 
je stav da, ukoliko se ode u širinu, odnosno van onoga što je opredijeljeno članom 1 Odluke, 
Odbor mora prestati sa radom. 

 
Predsjednik Odbora Aleksandar Damjanović, podsjetio je članove da su u kontesktu 

sudskih sporova koji se vode pred Privrednim sudom Crne Gore imali precizna obavještenja od 
ministra pravde, kao i da je u izvještaju Zakonodavnog odbora jasno definisano da se pokrenuti 
sudski postupci pred Privrednim sudom, ne vode povodom činjenica koje su predmet 
parlamentarne istrage. Takođe, iskazao je stav da ukoliko bi se tokom rada Anketnog odbora, 
pokrenuo mehnizam člana 4 Zakona o parlamentarnoj istrazi, da bi to na neki način bio i uspjeh 
rada Odbora. 

 
Nakon izjašnjavanja sa šest glasova „za“ i šest „uzdržanih“ glasova predlog 

dokumentacije poslanika Velizara Kaluđerovića, koji se odnosi na Upravu carina, nije dobio 
potrebnu većinu na Odboru. 

Nakon izjašnjavanja sa šest glasova „za“, tri glasa ,,protiv“ i tri „uzdržana“  glasa 
predlog dokumentacije (tač. 3 do 10)1 poslanika Koče Pavlovića, takođe, nije dobio potrebnu 
većinu na Odboru. 
 
Druga tačka - NASTAVAK UTVRĐIVANJA LISTE LICA KOJA ĆE U SKLADU SA ČLANOM 
13 ZAKONA O PARLAMENTARNOJ ISTRAZI DATI IZJAVE 

 
Predsjednik Odbora Aleksandar Damjanović, u odnosu na navedenu tačku dnevnog 

reda podsjetio je članove da su na prošloj sjednici dogovorili da devet lica da izjave pred 
Anketnim odborom, kao i da je tada dogovoreno da se razmisli o još jednom broju lica shodno 
predlozima poslanika: Velizara Kaluđerovića, Vladislava Bojovića, Koče Pavlovića i Aleksandra 
Damjanovića, odnosno i o eventualnom dodatnim predlozima od strane članova Odbora. 

                                                 
1 Predlog dokumentacije sadržan u zapisniku sa druge sjednice Anketnog odbora. 
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Podsjetio je članove Odbora na dostavljenje predloge poslanika i predložio da poslanici daju 
eventualne dodatne predloge za još jedan broj lica. 

 
U raspravi su učestvovali poslanici: Branko Čavor, Izet Bralić, Nik Gjeloshaj, Velizar 

Kaluđerović i Aleksandar Damjanović. 
 
Poslanik Branko Čavor, u odnosu na predloge poslanika, naveo je da je potrebno 

pozvati one ljude koji su najviše upućeni u problematiku rada DKP-a, kako bi dobili konkretne 
odgovore. Imajući u vidu da je na prethodnoj sjednici usaglašeno devet lica, predložio je da se 
pozovu lica koja su bila nadležna u trenutku uvođenja stečaja i ukazao da je u trenutku 
uvođenja stečaja sudija Privrednog suda bio Dragan Rakočević, te da ga treba pozvati da da 
izjavu pred Odborom. Takođe, dodao je da bi izjavu trebao da da i predstavnik pravnog lica 
,,Zetagradnja“ DOO Podgorica, kao i bivši gradonačelnik Podgorice, Miomir Mugoša. 

Poslanik Izet Bralić, naveo je da smatra da je potrebno da među pozvnim licima bude i 
ministar ekonomije u trenutku uvođenja stečaja. 

 
Predsjednik Odbora Aleksandar Damjanović, predložio je da se formalno izjasne oko 

usaglašenih stvari, odnosno predloga poslanika iz parlamentarne većine, da se dodatno uz 
devet lica koja će dati izjave pozovu i Dragan Rakočević, stečajni sudija Privrednog suda u 
trenutku uvođenja stečaja u DKP-u; Miomir Mugoša, bivši gradonačelnik Podgorice i pravno 
lice ,,Zetagradnje“ DOO. U odnosu na, predlog poslanika Izeta Bralića naveo je da je u trenutku 
uvođenja stečaja ministar ekonomije bio Branko Vujović. 

 
Odbor je nakon izjašnjavanja ,,jednoglasno“ odlučio da se pozovu da pred Anketnim 

odborom daju izjave: Dragan Rakočević, stečajni sudija Privrednog suda u trenutku uvođenja 
stečaja u DKP-u i Miomir Mugoša, bivši gradonačelnik Podgorice. Takođe, nakon glasanja sa 11 
glasova ,,za“ i jednim ,,uzdržanim“ glasom odlučeno je da se pozovu da daju izjave pravno lice 
,,Zetagradnje“ DOO Podgorica i Branko Vujović, ministar ekonomije. 

 
Takođe, Predsjednik Odbora, Aleksandar Damjanović, podsjetio je da neće biti sporno 

pozvati i druga lica, ukoliko se tokom rada Anketnog odbora i uzimanja izjava od utvrđenih 
lica, ukaže potreba za istim. 

 
Poslanik Velizar Kaluđerović, bio je mišljenja da treba pozvati predsjednika Vlade Crne 

Gore u trenutku uvođenja stečaja u DKP-u, Branimira Gvozdenovića, ministra održivog razvoja 
i turizma, kao jednog od potpisnika Sporazuma o uslovima i načinu realizacije urbanističkog 
lokaliteta ,,Duvanski kombinat“ u Podgorici, imajući u vidu da je donešena odluka da se 
pozovu dva druga potpisnika Sporazuma, kao i predstavnika udruženja manjinskih akcionara 
DKP-a, imajući u vidu da su manjinski akcionari vlasnici oko 48% cjelokupne imovine DKP-a. 

 
Nakon izjašnjavanja sa šest glasova „za“, pet glasova ,,protiv“ i jednim „uzdržanim“  

glasom predlozi da se pozovu predsjednik Vlade Crne Gore u trenutku uvođenja stečaja u DKP-
u i predstavnik udruženja manjinskih akcionara DKP-a nijesu dobili potrebnu većinu na 
Odboru. 

Odbor je nakon izjašnjavanja sa sedam glasova „za“ i pet glasova ,,protiv“ odlučio da 
pred Anketnim odborom da izjavu Branimir Gvozdenović, ministar održivog razvoja i turizma, 
kao jedan od potpisnika Sporazuma o uslovima i načinu realizacije urbanističkog lokaliteta 
,,Duvanski kombinat“. 
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Nakon rasprave i razmatranja predloga poslanika dogovoreno je da pred Anketnim 
odborom, sa devet lica koja su usaglašena na drugoj sjednici Odbora izjave da 14 lica i to: 

 
PREDSTAVNICI IZVRŠNE VLASTI  

1. Vujica Lazović Potpredsjednik Vlade za ekonomsku 
politiku politiku i finansijski sistem, u 
trenutku uvođenja stečaja u DKP-u 

2. Milutin Simović 
 

Ministar poljoprivrede šumarstva i 
vodoprivrede, u trenutku uvođenja stečaja 
u DKP-u 

3. Igor Lukšič Ministar finansija u trenutku uvođenja 
stečaja u DKP-u 

4. Branko Vujović Ministar ekonomije u trenutku uvođenja 
stečaja u DKP-u 

5. Branimir Gvozdenović Ministar uređenja prostora i zaštite životne 
sredine u trenutku uvođenja stečaja u DKP-
u 

 
PREDSTAVNICI SUDSKE VLASTI 

6. Dragan Rakočević  Sudija privrednog suda Crne Gore u 
trenutku uvođenja stečaja u DKP-u 

7. Miodrag Anđelić Stečajni sudija Privrednog suda Crne Gore 
u predmetu Duvanski kombinat AD 
Podgorica 

8. Veselin Raičević Stečajni upravnik Duvanskog kombinata 
AD Podgorica 

 
PREDSTAVNIK LOKALNE SAMOUPRAVE 

9. Miomir Mugoša  
 

Gradonačelnik Glavnog grada Podgorice u 
trenutku uvođenja stečaja u DKP-u 

 
PREDSTAVNICI DKP-A I SINDIKALNIH ORGANIZACIJA 

10. Slavoljub Vukašinović Izvršni direktor DKP-a 

11. Ilija Kračković Predsjednik Odbora direktora DKP-a 

12. Nebojša Stanković Predsjednik sindikalne organizacije 
Duvanski kombinat AD Podgorica u 
trenutku uvođenja stečaja u DKP-u 

13. Dejan Bojović Predsjednik sindikalne organizacije 
,,Duvankomerc“ DOO Podgorica u 
trenutku uvođenja stečaja u DKP-u 

 
PRAVNO LICE  

14. Predstavnik kompanije ,,Zetagradnja“ DOO Podgorica 
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Treća tačka - PREDLOG PLANA DAVANJA IZJAVA PRED ANKETNIM ODBOROM U 
SKLADU SA ČLANOM 13 ZAKONA O PARLAMENTARNOJ ISTRAZI 
 

U odnosu na navedenu tačku dnevnog reda predsjednik Odbora, Aleksandar 
Damjanović, predložio je da se saslušavaju po dva lica, te da bi stoga trebalo sedam termina. 
Naveo je da bi mogići termini, shodno prethodno dostavljenom predlogu članovima Odbora, 
putem e-maila, bili: 23. septembar; 30. septembar; 1. oktobar; 2. oktobar; 9. oktobar; 12. oktobar i 
13. oktobar. 

 
U raspravi su učestvovali poslanici: Predrag Sekulić, Izet Bralić i Aleksandar 

Damjanović. 
 
Dogovoreno je da članovi Odbora do srijede, 16. septembra, službi Odbora, dostave 

eventualne sugestije u slučaju spriječenosti prisustva sjednicama u navedenim terminima, kako 
bi se uskladila dinamika i rad Odbora sa obavezama članova i planirali novi termini održavanja 
sjednica Anketnog odbora shodno dostavljenjim sugestijama. 

Članovi odbora su se saglasili da se sjednice Odbora održavaju i danima kada su 
redovne sjednice Skupštine Crne Gore. 

  
Poslanik Branko Čavor, predložio je da izjave pred Anketnim odborom lica daju 

sljedećim redosljedom predstavnici: DKP-a, Privrednog suda, potpisnici Sporazuma i 
predstavnici Vlade Crne Gore. 
 

  

*     *     * 
Sjednica je završena u 14:10 časova. 

*     *     * 
Broj: 00-63-17/15- 
 
SEKRETARIJAT ODBORA                                                                            PREDSJEDNIK ODBORA 
Demir Mujević, s.r.                           mr Aleksandar Damjanović, s.r. 


